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Milí čtenáři, 
pokud znáte svůj hlavní jednoznačný záměr v životě a na-
plánovali jste si, jak ho dosáhnout, bude méně pravděpo-
dobné, že se vzdáte, pokud se vám nepodaří splnit plán, 
který jste si předtím stanovili.

Jakmile rozpoznáte svůj hlavní jednoznačný záměr, 
vášeň, kterou vytváří, vás povede k dosažení větší sebek-
ázně, samostatnosti a nadšení. Jakmile začnete pracovat 
na svých plánech, uvidíte, že vám začne pomáhat osobní 
iniciativa, a poznáte, že ti, kteří mají cíl, plán a osobní 
iniciativu, jsou skutečně úspěšnými.

Váš záměr vám pomůže rozvinout víru a s touto vírou, 
důvěrou v sebe sama a přesvědčením uspějete.

Vize nám pomáhá vidět věci takové, jaké by mohly 
být, a ne takové, jaké jsou. Ve Starém zákoně se píše: 
„Bez vize lid hyne.“ I když je důležité studovat historii, 
myslím, že to, že Thomas Jefferson dával přednost vizi 
budoucnosti před historií minulosti, odráží skutečnost, že 
je mnohem důležitější, kam směřujeme než to, kde jsme 
byli.

Vizualizace znamená „vidět“ pozitivní výsledek a pod-
niknout kroky k tomu, aby se tato vize stala skutečností.

Rozvíjejte takové přesvědčení, abyste si při pohledu 
do zrcadla mohli říci: „Má-li se to stát, záleží to na mně.“ 
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Vizuální přesvědčení je pro vás důležité. Jakmile v sebe 
uvěříte, podniknete potřebné kroky, abyste pokračovali 
správným směrem, a vytrváte, dokud nedosáhnete svého 
cíle.

V knize Grow rich! With peace of mind Napoleon Hill 
řekl: „Když mluvíte o neúspěchu, přitahujete neúspěch. 
Když mluvíte o úspěchu, přitahujete úspěch.“

Napoleon Hill čtenářům říkal, že neúspěšní jsou ti lidé, 
kteří se svým neúspěchem nepřestávají žít. Tito lidé žijí 
v minulém čase a znovu prožívají bolest z toho, co se jim 
v minulosti stalo.

Ti, kteří uspěli, mluvili v budoucím čase. Jejich soustře-
děná pozornost byla zaměřena na budoucnost. Neúspěch 
odsunuli do minulého času a své úsilí zaměřili na bu-
doucnost.

Během své kariéry jsem si všiml, že lidé, kteří jsou 
úspěšní, mají tendenci mluvit dobře o jiných úspěšných 
lidech. Neúspěšní nebo ti, kteří jsou na cestě k neúspě-
chu, často mluví o těch, kteří jsou úspěšní, buď se závistí, 
nebo se zlobou.

Don Green
Ředitel Nadace Napoleona Hilla

Z pera Napoleona Hilla

Iniciativa a vůdcovství
„Dokážeš to, když tomu věříš!“  
Tato lekce o iniciativě a vůdcovství 
následuje po lekci o sebedůvěře, a to 
z toho důvodu, že nikdo by se ne-
mohl stát efektivním vůdcem nebo 
převzít iniciativu v jakémkoli velkém 
podniku bez víry v sebe sama.

Iniciativa a vůdcovství jsou v této 
lekci spojenými nádobami z toho 

důvodu, že vůdcovství je nezbytné 
pro dosažení úspěchu a iniciativa je 
základem, na němž je tato nezbytná 
vlastnost vůdcovství postavena. Ini-
ciativa je pro úspěch stejně nepostra-
datelná jako kolo pro vůz.

„A co je to iniciativa?“ Je to ta 
mimořádně vzácná vlastnost, která 
podněcuje – ne-li nutí – člověka 

udělat to, co by měl udělat, aniž by 
mu někdo řekl, aby to udělal. Elbert 
Hubbard se k tématu iniciativy vyjá-
dřil těmito slovy: „Svět uděluje velké 
ceny, ať už jde o peníze nebo pocty, 
za jednu věc, a tou je iniciativa.“

Iniciativa vás nutí dělat správné 
věci, aniž by vám to někdo řekl. 
Něco jiného je, že uděláte správ-



Mnohokrát se lidé snaží usmlouvat cenu za úspěch. Na cestě 
k němu totiž leží celá řada věcí, do kterých se jim vůbec nechce 
a rádi by se jim vyhnuli. Jsou to věci mimo jejich zónu komfor-

tu. A záludné na tom je, že je ani udělat nemusí. Úspěch je totiž dobrovol-
ný.

Na každé výpravě za úspěchem je etapa velké dřiny a překonávání se. Je 
tam a čeká i na vás. Záleží jen na tom, zda máte spalující touhu po svých 
snech a víru v jejich dosažení cestou, po které jdete, natolik veliké, že 
se do té dřiny a toho překonávání sebe sama vlastně zamilujete. Budete 
se pak na vše dívat jako na součást svého příběhu a na utváření vašeho 
opravdového charakteru.

Snad každý umí udržet klid a zenový vibe, když nemá žádnou zátěž, 
kolem není hluk, je dobře vyspaný a sedí si na kameni kdesi v lese. To 
ale o člověku nic nevypovídá. Vše důležité o něm se projeví, až když jde 
do tuhého.

Možná budu znít dekadentně, ale obtíže, výzvy, překážky, zátěž... to jsou 
místa, kde své srdce a ducha posilujeme nejvíce. A na cestě za pravým 
úspěchem jsou před vámi. Nevyhýbejte se jim. Užijte si tu jízdu. Mějte spa-
lující touhu a nezdolnou víru. Každý člověk se dokáže zamilovat do vý-
sledků, jen vítěz se dokáže zamilovat do úsilí.  

S úctou Petr Štěpánek
Producent & Vydavatel Myšlením k bohatství

Máte-li něco na srdci, napište mi
producent@myslenimkbohatstvi.film
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Když nemusíš, ale chceš...

nou věc, když vám to někdo řekne. 
Například vám řeknou: „Doručte ten 
dopis Garciovi.“ Když se vám dopis 
podaří doručit, udělali jste správnou 
věc, ale vaše odměna tomu není vždy 
úměrná.

Dále jsou tu ti, kteří dělají správ-
nou věc, jen když je nutnost kopne 
do zadku, a ti se místo ocenění 
dočkají lhostejnosti a místo odměny 
almužny.

Pak, ještě níže na stupnici, tu 
máme chlapíka, který neudělá správ-
nou věc, ani když mu někdo ukáže, 
jak na to, a zůstane, aby dohlédl, že 
to udělá. Takový člověk je vždycky 

bez práce a dostane se mu zaslouže-
ného opovržení, pokud ovšem nemá 
bohatého tátu. V tom případě osud 
trpělivě čeká za rohem s vycpanou 
holí.

„Do které kategorie patříte?“ 
Jednou ze zvláštností vůdcovství 
je skutečnost, že se nikdy nevysky-
tuje u těch, kteří si neosvojili zvyk 
přebírat iniciativu. K vůdcovství se 
musíte přizvat sami, nikdy se vám 

nevnutí samo. Pokud budete pečli-
vě analyzovat všechny vůdce, které 
znáte, uvidíte, že nejenže uplatňovali 
iniciativu, ale šli za svým cílem s ur-
čitým záměrem a měli dostatečnou 
sebedůvěru.

Napoleon Hill

Zdroj: Napoleon Hill – Zákon úspě-
chu (Law of Success)

Napoleon Hill si pročítá četné dopisy, které 
dostával od čtenářů.

„Iniciativa vás nutí dělat správné věci, aniž by vám to 
někdo řekl.“ 

Napoleon Hill

Za 14 dnů...

Už jsme vám o naší nejno-
vější připravované knize 
hrstku indicií v minulých 

dílech Úterního Dobíječe prozradili. 
V těchto dnech finišujeme redakční 
úpravy překladu a sami jsme v úžasu 
nad silou životního příběhu, který 
je v ní sepsaný. Ještě nikdy nebyl 
napsán důkaz o pravdivosti a síle 
principů Myšlením k bohatství tak 
silný a mocný, jako tady.

Ne nadarmo se kniha jmenuje 
OPRAVDU MŮŽETE. Za 14 dní 
spustíme její předprodej. Těšte se. 
Do poslední buňky v těle pochopíte, 
že opravdu můžete a přesně uvidíte 
jak.

https://www.facebook.com/petr.stepanek.live

